
 

P r o t o k ó ł   Nr   XXXV/2013 

z XXXV sesji Rady Miasta Skierniewice odbytej w dniu 11 kwietnia 2013 roku  

w godz. 18.00 – 19.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Skierniewice  

przy ul. Senatorskiej 12 w  Skierniewicach pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady 

Miasta Skierniewice Mariusza Dziudy. 

 

Ustawowa liczba radnych    - 21 

Faktyczna liczba radnych    - 21 

Liczba radnych obecnych na sesji   - 20  

Liczba radnych nieobecnych na sesji   - 1    

               - Radny Andrzej Malka    

                nieobecność usprawiedliwiona   

Lista obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Porządek dzienny:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku dziennego. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/2013 z XXXIV sesji Rady Miasta Skierniewice odbytej  

w dniu 25 marca 2013 roku. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty  za gospodarowanie  

odpadami  komunalnymi. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Wolne wnioski i oświadczenia.  

7. Sprawy  różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

    P u n k t  1 

Przewodniczący  Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda  dokonał otwarcia  XXXV sesji 

Rady Miasta Skierniewice, stwierdzając jednocześnie prawomocność obrad z uwagi na obecność 

20  radnych na ogólną liczbę 21. 

  P u n k t  2 

Uwag do porządku dziennego nie zgłoszono.  

             P u n k t  3 

Protokół Nr XXXIV/2013 z XXXIV sesji Rady Miasta Skierniewice odbytej w dniu 25 marca 

2013 roku  radni przyjęli jednogłośnie, przy 20 głosach ,,za”.  

    P u n k t  4 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  

komunalnymi radni otrzymali na piśmie w terminie wcześniejszym.  

 

Przewodnicząca Komisji ds. Samorządu, Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Ładu i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Skierniewice Radna Danuta Nowakowska poinformowała,  

że omawiany projekt uchwały wraz z poprawkami  Komisja zaopiniowała jednogłośnie 

pozytywnie, przy 10 głosach ,,za”.  

Przewodnicząca poinformowała, że poprawka dotyczy §1, który w pkt 2 otrzymałby brzmienie:  

,,Deklarację, o której mowa w ust. 1, właściciel nieruchomości obowiązany jest złożyć w Urzędzie 

Miasta Skierniewice, ul. Rynek 1, w terminach:”  

 §1 podpunkt 3 otrzymałby brzmienie: 

,,14 dni od dnia, w którym nastąpiły zmiany danych dotyczących podstawy ustalenia wysokości 

należnej opłaty lub w przypadku zmiany wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi”.  
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Przewodniczący Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda poddał pod głosowanie  

w/w poprawki. 

Poprawkę w sprawie nadania  § 1, pkt 2 brzmienia: ,,Deklarację, o której mowa w ust. 1, właściciel 

nieruchomości obowiązany jest złożyć w Urzędzie Miasta Skierniewice, ul. Rynek 1,  

w terminach:”  Rada Miasta Skierniewice zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, przy 20 głosach 

,,za” . 

Poprawkę w sprawie nadania  § 1, pkt 3 brzmienia: ,,14 dni od dnia, w którym nastąpiły zmiany 

danych dotyczących podstawy ustalenia wysokości należnej opłaty lub w przypadku zmiany 

wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi” Rada Miasta Skierniewice 

zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie, przy 20 głosach ,,za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda odczytał i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały  w w/w sprawie wraz z poprawkami.  

Uchwałę Nr XXXV/36/13 w sprawie wzoru deklaracji  o wysokości  opłaty  za gospodarowanie  

odpadami  komunalnymi Rada Miasta Skierniewice podjęła jednogłośnie, przy 20  głosach ,,za”.  

Uchwała Nr XXXV/36/13 w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

 P u n k t  5 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Violetta Felczak powiedziała, że Zakład Wodociągów i Kanalizacji ,,Wod-Kan”  

Sp. z o.o. został ukarany karą 280 000,-zł. Radna chciałaby wiedzieć, z jakiego funduszu 

przeznaczone zostały środki na zapłacenie kary w w/w Spółce? Ponadto ostatnio podejmowana 

była uchwała dotycząca podwyżki cen wody i ścieków w Skierniewicach. Radna ma nadzieję,  

że błędnie, ale pomyślała, iż jest to podniesienie kosztów za złe zarządzanie w Spółce. Ponadto 

powiedziała, że nadal są prowadzone w Spółce kontrole. Pojawiła się informacja, że prace  

w ul. Rawskiej i ul. Siennej realizowane były bez zgody na budowę. Zapytała, czy jest  

to prawdą? 

Radny Jarosław Chęcielewski  podziękował za odpowiedź na interpelacje z poprzedniej sesji 

Rady Miasta. Radny chciałby zgłosić interpelację dotyczącą terenów po dawnych zakładach 

Rawent. Radny na poprzedniej sesji poruszył temat nieprawidłowego składowania odpadów, 

utylizowania i przetwarzania w trzech firmach, które aktualnie mają pozwolenie na działalność  

w tej gestii przy ul. Warszawskiej, bądź ul. Domarasiewicza. Radny powiedział, że zarówno On, 

jak i Radny Dariusz Chęcielewski otrzymali odpowiedź z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska odnośnie wątpliwości Radnych i mieszkańców Skierniewic. Radni otrzymali dwa 

pisma pokontrolne z datami 20 marca br. i 8 kwietnia br. Z odpowiedzi wynika, że wszystkie trzy 

firmy działały nieprawidłowo. Firmy składowały i przetwarzały materiały nieprawidłowo. 

Składowane były również materiały niebezpieczne, na co firmy nie miały pozwolenia. Firmy 

odpowiednio do 30 kwietnia br. i 8 maja br.  dostały czas na usunięcie nieprawidłowości. Jest też 

informacja o firmie ,,Estibu”.  Informacja mówi, że wystąpiono do Prezydenta Miasta 

Skierniewice z wnioskiem o podjęcie działań z art. 26 ust. 2 Ustawy z dnia 14 grudnia 2012 roku  

o odpadach Kwestia dotyczy zobowiązania posiadacza odpadów do ich usunięcia z miejsc  

nie przeznaczonych do magazynowania, w odniesieniu do odpadów należących do poprzedniego 

użytkowania części hali i placu, firmy ,,Estibu” . Radny zapytał, czy firma w ostatnich latach była 

kontrolowana pod kątem terminowego i dokładnego usunięcia odpadów po swojej działalności? 

Jeśli tak się stało, jakie konsekwencje były w stosunku  do firmy wyciągane? Ponadto Radny 

zapytał, jakiego rzędu podatki odprowadzają do Miasta trzy firmy, tj. ,,FORECO”, ,EKOIMPEX”  

oraz ,,O-PAL”? Powiedział także, że na 24 kwietnia br. planowana jest debata na temat zdrowia, 

czy też służby zdrowia w Mieście. Zapytał, czy radni mogliby uzyskać bardziej szczegółowe 

informacje na ten temat? 

Prezydenta Miasta Skierniewice Leszek Trębski powiedział, że na wszystkie pytania zostanie 

udzielona pisemna odpowiedź. Na temat debaty dotyczącej zdrowia odpowiedzi udzieli 

Przewodniczący Rady.  
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Przewodniczący Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda powiedział, że informacji  

na temat debaty udzieli tak, jak zwykle, w punkcie sprawy różne.  

P u n k t  6 

Wolnych wniosków i oświadczeń nie zgłoszono.   

   P u n k t  7 

 Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda poinformował, że na 24 kwietnia br., 

na godz. 10.00 zostanie zwołana sesja nt. bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców miasta  

i powiatu. Będzie to sesja zwołana wspólnie ze Starostwem Powiatowym. Sesja odbędzie  

się w Starostwie. Sesję zwoła Przewodniczący Rady Miasta wraz z Przewodniczącą Rady Powiatu 

Danutą Kwiecińską. Na sesję zaproszeni zostaną Minister Zdrowia, Wojewoda, Marszałek, Dyrektor 

NFZ Łódzkiego, Dyrektor Pogotowia, Posłowie, Wójtowie, Szefowie POZ,  Dyrektor Szpitala. Sesja 

zwoływana będzie wspólnie, gdyż w obydwu Radach pojawiły się głosy, aby zmotywować  

do obecności poszczególne władze. Przewodniczący liczą na pozytywny oddźwięk władz, które  

są odpowiedzialne za politykę zdrowotną na terenie miasta i powiatu. Wojewoda został zaproszony, 

gdyż kontraktuje Pogotowie, a z tym w ostatnim czasie był pewien problem. Marszałek kontroluje 

firmę, która  wygrała przetarg na prowadzenie pogotowia oraz szpital. NFZ kontaktuje usługi 

zdrowotne. Przewodniczący obydwu Rad chcieli, aby obecni byli również wójtowie  

oraz przewodniczący Rad. Planowana jest duża debata w rygorach sesji. Pierwszy punkt sesji 

poświęcony będzie debacie a drugi podjęciu stanowiska. Przewodniczący nie wie, czy uda się 

stanowisko wypracować, ale podjęta zostanie taka próba. Zamysł był taki, aby nie robić ze spotkania 

debaty politycznej. Przewodniczący chciałby, żeby rozważono, co miasto i powiat mogą zrobić 

wspólnie, nie uciekając od odpowiedzialności za to, co się dzieje. W przyszłym tygodniu zostanie 

ustalony termin Komisji Samorządu Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Ładu i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Skierniewice. Przewodniczący uważa, że dobrze by było, gdyby przed 

debatą odbyła się taka Komisja wspólnie z Komisją Oświaty Rady Powiatu, w którą włączone  

są sprawy związane ze zdrowiem. Ponadto Przewodniczący powiedział, że kolejna sesja odbędzie 

się prawdopodobnie 26 kwietnia br. Zapytał, czy radni wolą, by sesję odbywały się popołudniami?  

Radna Danuta Nowakowska  powiedziała, że uważa, iż wypowie się w imieniu większości 

radnych. Spotkań będzie dość dużo. Są radni, którzy pracują i lepiej byłoby, gdyby spotkania 

odbywały się w godzinach popołudniowych. Takie są sugestie również innych radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda powiedział, że jeśli radni będą mieli 

takie sugestie, może zostać zwołana sesja popołudniowa. Być może wówczas na sesjach pojawi  

się więcej mieszkańców. Jeśli większość radnych będzie chciała, aby zwoływane były sesje 

popołudniowe, sesje będą zwoływane na godziny popołudniowe.  

 P u n k t  8 

Przewodniczący Rady Miasta Skierniewice Mariusz Dziuda dokonał zamknięcia XXXV sesji  

Rady Miasta Skierniewice. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady 

 

Mariusz Dziuda 

Protokołowały: 

Magdalena Krawczyńska 

Agnieszka Karcz 


